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Organ Medlemssamråd för Sjuhärads Samordningsförbund 

Dag Fredag 15 mars 2024, klockan 10.30 – 11.30  

Plats Digitalt, via teams och på Bryggaregatan 8 i Borås, hos Sjuhärads 

Samordningsförbund  

  

Beslutande 
Andreas Pettersson, Försäkringskassan  

Mattias Danielsson, Borås Stad  

Ulf Rapp, Bollebygds kommun 

Driton Bilalli, Tranemo Kommun 

Cecilia Andersson, Västra Götalandsregionen 

Mats Palm, Herrljunga kommun  

Wiktor Öberg, Ulricehamns kommun 

Klas Redin, Ulricehamns kommun 

Helen Eriksson, Marks kommun     

Arne Olsson, Vårgårda kommun  

Kjell Persson, Svenljunga kommun  

Lars Öhlund, Arbetsförmedlingen 

 

Övriga medverkande, styrelseledamöter 

Leif Dahl, Västra Götalandsregionen  

Marie Samuelsson, Borås Stad  

Sofia Sandänger, Försäkringskassan  

Eva-Karin Haglund, Tranemo kommun  

Ireen Wolter, Ulricehamns kommun  
 

Övriga 
Anna Fagefors, Förbundschef 

Pernilla Andersson, Biträdande förbundschef 

 

Omfattning  
§§ 1-9 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Sekreterare Anna Fagefors 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Ordförande Cecilia Andersson 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Justerare Kjell Persson 

Justeringsdatum 2024-03-15 
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§§ Ärenden och beslut  
  

1 

 

Mötet öppnas 

Styrelsens ordförande öppnar mötet och närvarande representanter presenterar sig. 

 

2 

Val av mötesordförande   

Cecilia Andersson, Västra Götalandsregionen utses att leda mötet. 

 

3  

Val av en justerare 

Kjell Persson utses att justera protokollet. 

 

4 

Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställs.   

 

5 

Rapport om det gångna året och förbundets nuläge 

Årsredovisning ligger till grund för att beskriva det gångna året. Kort presentation 

av övergripande utveckling sedan föregående samråd, målgrupper och insatser. Kort 

presentation kring styrelsens ambitioner om fortsatt utveckling, gärna som projekt. 

Frågor ställs kring Män i hälsa.   

 

6 

Medlemmars behov och utmaningar  
Medlemmarna delar med sig av behov och utmaningar och bekräftar att det mesta i 

nuvarande linje stämmer väl mot de behov som finns. Flera medlemmar har nu budgetar 

som slimmas vilket påverkar inte minst de egna organisationerna. Om kommunerna ser 

önskemål om att arbeta vidare med Män i hälsa är Arbetsförmedlingen positiva till 

att se över möjlighet till samverkan kring konceptet och för att underlätta för berörda 

i målgruppen, när det är lämpligt. KAA är en grupp som flera kommuner har behov 

av att arbeta med, utlandsfödda kvinnor är en annan viktig grupp. Bland särskilda 

önskemål som lyfts finns många delar i enlighet med pågående projektskrivning; Unga, 

personer med funktionsnedsättning, att arbeta för stärkt psykisk hälsa, och önskemål om 

strategiska samarbeten. 

Försäkringskassan lyfter särskilt behov av vikten av att ytterligare hjälpas åt att minska 

gemensamma byråkratiska hinder, även om det kan ses som en tråkig uppgift att bära. 

Regionen uppmärksammar att det finns ett fortsatt arbete att göra i fråga om 

våldsutsatthet. Många unga är drabbade. I förbundets primära målgrupp syns mycket 

effekter av våld i hem och relationer. Uppmärksammas även att det kan finnas nackdelar 

med att förbundet inte arbetat med att vara välkänt. Mötesordförande summerar 

avslutningsvis att medlemmarna verkar eniga om förbundsarbetet och summerar att, 

unga, prerehabilitering, psykisk hälsa, personer med funktionsnedsättning, utlandsfödda 

kvinnor, våld i nära relationer och strukturfrågor samt samverkan är i fortsatt behov av 

arbete genom förbundet. 

 

7 

Övriga frågor  
Inga övriga frågor som är aktuella hos parterna i relation till förbundet. 

 

8 

Beslut om medfinansiering och nivå för äskande om statliga medel 

Medlemmarna beslutar om att äska 10 mnkr av statlig anslagsdel  

till Sjuhärads samordningsförbund för 2025, och bekräftar att kommunerna i 

Sjuhärad tillsammans med Västra Götalandsregionen gör ett 

medfinansieringsåtagande för motsvarande belopp som beviljas av staten. 

 

9 

Mötet avslutas 

Styrelsens ordförande tackar för engagemanget och alla medskick till styrelsen, både 

om att medlemmarna är nöjda och att det fortsatt finns mycket att arbeta vidare med. 

 
 



 

 

 
ANSLAG  

 
Protokoll från medlemssamråd för Sjuhärads samordningsförbund är justerat.  

Justeringen tillkännages genom anslag på medlemskommunernas anslagstavlor 

samt på Västra Götalandsregionens anslagstavla. 

 

  
 
 
Sammanträdesdatum: 2024-03-15 
 
Justeringsdatum:  2024-03-15 
 
Anslaget sätts upp:  2024-03-18  
 
Anslaget tas ned:  2024-04-09 
 
  
 
 
Protokollet finns tillgängligt på    
www.sjusam.se  
Originalprotokollet förvaras hos Sjuhärads samordningsförbund, 
Bryggaregatan 8, Borås. 
 
 
 
Sjuhärads Samordningsförbund 
 
 
Anna Fagefors 
Förbundschef  
 
kontakt 

anna.fagefors@sjusam.se  
0708-854176 
 

https://www.sjusam.se/wp-content/uploads/2020/04/Protokoll-styrelse-20200327.pdf
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